

E-WORLD USA HOLDING, INC.

9550 Flair Drive, Suite 308, El Monte, CA 91731 USA. Tel: 626-448-3737 Fax: 626-768-3798 Web: www.e-worldusa.com

支票電子撥款授權書 (僅適用美國支票帳戶) ACH Payment Authorization Form (US Checking Account only)

支票帳戶姓名 Account Owner Name _____

銀行代碼 Routing Number _____

支票帳號 Account Number _____

付款金額 Payment Amount USD\$ _____ 請加上 0.5%手續費 Please include 0.5% fee

英文金額 _____ Dollars

支票持有人證件號碼 Account Owner's ID _____

擇一填寫
fill in either one

社會安全號碼 SSN _____

駕照號碼 ID# _____ 由那一州領取駕照 Issued by: _____

付款註記 Memo: _____

填寫付款用途、為誰付款，如已有會員編號請附上會員編號
Describe what and who this payment is for and give member ID if possible

本人保證以上支票帳戶確為本人所有，僅此授權 E-World USA Holding Inc. 從我的支票帳戶直接撥款支付本人或下線會員的入會費、購買產品或其它費用。本人已確認此支票帳戶內有足夠的餘額，如因存款不足退票造成的損失，一概由本人負責。

I guarantee that I legally own this checking account and hereby authorize E-World USA Holding Inc. to direct debit my checking account for the purchase of E-World USA membership, products or other fees. I will ensure that the balance of my checking account is sufficient to pay. Should this check bounce, I will be responsible for all loss.

本人姓名(Print name): _____

簽名(Signature): _____

日期(Date): _____

填寫完整後，傳真公司

Fill in the form and fax to us

FAX: 626-768-3798

E-WORLD USA HOLDING, INC.

9550 Flair Drive, Suite 308, El Monte, CA 91731 USA. Tel: 626-448-3737 Fax: 626-768-3798 Web: www.e-worldusa.com

支票電子撥款注意事項

1. 支票金額不可大於 \$10,000
2. 剛開戶給的幾張臨時支票(沒印名字的)不收
3. 處理銀行收取支票金額的 0.5%手續費，付款時請加計此費用後再填入付款金額。
例, 欲支付本公司\$1,000, 手續費為\$5，付款金額請寫\$1,005
4. 存款不足退票收取\$2.5 手續費

Notes about ACH payment

1. Payment amount should be \$10,000 or less
2. We don't accept starter check (no name print on check)
3. Processing bank charges 0.5% for each payment. Please include this in your payment amount
For example, if you want to pay us \$1,000, the bank fee is \$5. The total payment should be \$1,005
4. NSF (Non-Sufficient Funds) Check will be charged for \$2.5

什麼是銀行代碼? 帳戶號碼在那裏?

請見您的支票，在右上角會有一個支票序號。在支票下方會有一排三組數字，其中一個會是支票序號(有時前面會多加幾個 0, 如 001355)。除了支票序號之外另外會有兩個號碼，在左邊的就是 9 位數字的銀行代碼，在右邊的就是帳戶號碼。請注意每家銀行的支票序號放的位置不同，有的在左前，有的在中間，有的如以下參考圖是在後面，請小心比對。

What's Routing Number? Where is my account number?

Please check your physical check. There is a number called check serial number at upper right corner. There are also 3 numbers at bottom of your check. One of them matches with your check serial number(there maybe some prefix 0). There are two other numbers. The 9-digit number on the left is your Routing Number. The number on the right is your account number. Please be aware that the position of check serial number varies from bank to bank. Please match them carefully.

